

## 10 YEARS OF COOPERATION WITH HIPOTEKARMA BANK

**On March 26th, ASP Director in the Balkans Srdjan Kabadaic and his team honored their 10 years of successful cooperation with Hipotekarma Bank in Montenegro.**

This event has been an opportunity to gather the staff for a dinner organized by ASP Montenegro and for Haris Dizdarevic, in charge of information and security at the bank, to praise the professionalism of ASP escorts in safe transports and bank protection.



## 10 ANS DE COOPÉRATION AVEC LA BANQUE HIPOTEKARMA

**Le 26 mars dernier, le directeur d'ASP dans les Balkans, Srdjan Kabadaic, et son équipe ont célébré les 10 ans de collaboration avec la banque Hipotekarma au Monténégro.**

L'événement a été l'occasion de rassembler les personnels pour un dîner organisé par ASP Monténégro et pour le responsable Information et sécurité de la banque, Haris Dizdarevic, de saluer le professionnalisme des escortes d'ASP dans le transport sécurisé.

